
Grønlandsudvalget

Til: Energi-, forsynings- og klimaministeren

Dato: 18. august 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

GRU alm. del

Spørgsmål 58
Ministeren bedes forklare, hvordan dataindsamling til søkortopmåling foregår i
Grønland, og hvilke overvejelser ministeren har gjort sig for - som lovet - at
løse opgaven med at producere søkort inden udgangen af 2018? Derudover
bedes ministeren forklare, hvorfor processen er så langsom i forbindelse med
de grønlandske søkort?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karin Gaardsted (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karin.Gaardsted@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Aleqa Hammond
formand
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